
Protokół Nr LXV/2024 

z sesji Rady Powiatu w Sępólnie Kraj. 

odbytej 26 stycznia 2024 roku 
w sali sesyjnej im. L. Prądzyńskiego 

Ad.l. 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Powiatu Marek Chart o godz. 09.00. 

Na początek Marek Chart poinformował, że sesja jest nagrywana i transmitowana na 

żywo w Internecie. 

Następnie powitał radnych, pracowników starostwa i jednostek powiatowych a także 

zaproszonych gości biorących udział w sesji, w szczególności Wojewodę Kujawsko-

Pomorskiego Michała Sztybla. (załącznik nr 1 - lista obecności gości). 

Ad.la. 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji 

uczestniczy 16 radnych (nieobecny Jan Król), co stanowi ąuorum i umożliwia 

prawomocne podjęcie uchwał, (załączniki nr 2 - lista obecności radnych). 

Ad.l.b. 

Przewodniczący zapytał czy radni wnoszą uwagi do porządku obrad. 

O udzielenie głosu poprosił Starosta Sępoleński. Jarosław Tadych w imieniu Zarządu 

Powiatu złożył wniosek o zmianę porządku obrad. Zmiana ta polegać miała na 

wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół i 

placówek prowadzonych przez powiat sępoleński, trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i sposobu rozliczenia 

wykorzystania dotacji. Poza tym Starosta wniósł aby punkt 7 „Sprawozdanie Starosty 
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Sępoleńskiego z prac Zarządu Powiatu w Sępólnie Krajeńskim w okresie 

międzysesyjnym oraz informacja o złożonych przez radnych wnioskach i sposobie ich 

załatwienia" był przedstawiany po głosowaniu nad projektami uchwał. Jest to 

podyktowane obecnością Wojewody, z którym w trakcie trwania sesji zaplanowano 

spotkanie robocze. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał wniosek o zmianę porządku obrad pod 

głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 16 radnych (nieobecny Jan Król) przegłosowała wniosek 

Zarządu jednogłośnie pozytywnie - załącznik nr 3. 

Porządek LXV sesji po przegłosowanych zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji: 

a) stwierdzenie ąuorum, 

b) przedstawienie porządku obrad. 

2. Wręczenie stypendiów dla uczniów szkół ponadpodstawowych z terenu powiatu 

sępoleńskiego. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad LXIV sesji Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim. 

4. Zgłaszanie interpelacji i zapytań przez radnych. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu o udzielonych odpowiedziach na 

interpelacje i zapytania złożone na ostatniej sesji i w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o czynnościach w okresie między 

sesjami. 

7. Przedstawienie Informacji Starosty Sępoleńskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji stałych. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim na 

2024r., 
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b) wyodrębnienia, z budżetu powiatu sępoleńskiego, środków na dofinansowanie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

c) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Rodzina w centrum Etap 

I" w ramach Priorytetu FEKP.08 Fundusze Europejskie na Wsparcie w Obszarze Rynku 

Pracy, Edukacji i Włączenia Społecznego, Działanie FEKP.08.25 Usługi wsparcia 

rodziny i pieczy zastępczej, Programu Fundusze Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021-

2027, 

d) uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2024 rok, 

e) uchwalenia zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2032, 

f) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla niepublicznych szkół i placówek prowadzonych przez powiat sępoleński, trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i 

sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji. 

10. Sprawozdanie Starosty Sępoleńskiego z prac Zarządu Powiatu w Sępólnie Krajeńskim 

w okresie międzysesyjnym oraz informacja o złożonych przez radnych wnioskach i 

sposobie ich załatwienia. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Marek Chart poprosił Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego o zabranie 

głosu. 

Na początek Wojewoda poinformował, że jego ojciec pochodzi z Sępólna Krajeńskiego, 

więc w pewien sposób czuje się związany z tym miejscem. Michał Sztybel zaznaczył, że 

cieszy się, że okazją do odwiedzenia Sępólna było wręczenie stypendiów dla 

najzdolniejszych uczniów powiatu sępoleńskiego. 

Wojewoda odniósł się również do najważniejszych spraw dotyczących powiatu. Na 

początek nawiązał do tematu związanego z obwodnicą Sępólna Krajeńskiego i Kamienia 

Krajeńskiego. Poinformował, że GDDKiA uruchomiła już procedurę przetargową na 

inwestycje. Wpłynęło sporo ofert w dobrych cenach. M. Sztybel stwierdził, że pełniąc 
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wcześniej funkcję zastępcy prezydenta Bydgoszczy nadzorował tego typu inwestycje i 

widzi, że obecnie jest czas dobrych cen oferowanych przez firmy. Wojewoda zapewnił, 

że wszystkie firmy, które złożyły swoje oferty, to poważne podmioty gospodarcze, 

dlatego też nie widzi zagrożeń, co do wykonania tych zadań. Na koniec Michał Sztybel 

zapewnił o swojej przyszłej dobrej współpracy z władzami samorządowymi powiatu 

sępoleńskiego. 

Ad.2. 

O głos poprosił również Jarosław Tadych. Podziękował Wojewodzie za obietnicę 

dobrej współpracy. Następnie stwierdził, że cieszy się, że na sali obrad tak licznie 

zgromadziła się najzdolniejsza młodzież powiatu. 

Lidia Sokułska-Tłok, Dyrektor Wydziału Edukacji, (...) przystąpiła do realizacji punkt 2 

porządku obrad, czyli do wręczenia stypendiów dla uczniów szkół ponadpodstawowych 

terenu powiatu sępoleńskiego. 

Dyrektor zaprezentowała zasady przyznawania stypendiów uczniom szkół 

ponadpodstawowych i przedstawiła sylwetki zwycięzców za osiągnięcia w roku 

szkolnym 2022/2023. 

Na początek wręczono Stypendia Prezesa Rady Ministrów. Stypendium to przyznaje się 

uczniowi, który otrzymał promocję z wyróżnieniem, uzyskując przy tym najwyższą w 

danej szkole średnią ocen lub wykazuje szczególne uzdolnienia w co najmniej jednej 

dziedzinie wiedzy, uzyskując w niej najwyższe wyniki, a w pozostałych dziedzinach 

wiedzy wyniki co najmniej dobre. Listy gratulacyjne wręczył Wojewoda Kujawsko-

Pomorski i Starosta Sępoleński. 

Wyróżnione osoby: 

1. ARIADNA KABATTEK - KL. IV Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka 

w WIĘCBORKU 

2. JAKUB KIEDROWICZ - KL. II Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kotarbińskiego w SĘPÓLNIE KRAJEŃSKIM 
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3. MARTA NOWAKOWSKA - KL. IV Technikum Zespołu Szkół Ponadpodstawowych 

w SĘPÓLNIE KRAJEŃSKIM (technik budownictwa) 

4. ADRIANNA OCZKOWSKA - KL. IV Technikum Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w WIĘCBORKU (technik logistyk) 

5. WOJCIECH OSIECKI - KL V Technikum Zespołu Szkół Centrum Kształcenia 

Rolniczego w SYPNIEWIE (technik rolnictwa i agrotroniki). 

Kolejną kategorią były Stypendia Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

Stypendium to ma charakter pomocy socjalnej dla uczniów osiągających bardzo dobre 

wyniki w nauce, bądź uzyskujących osiągnięcia w innych dziedzinach i pozostających w 

trudnych warunkach materialnych. 

Wyróżnione osoby: 

1. HUBERT DROBOSZEWSKI — kl. I — LO Sępólno Krajeńskie 

2. KORNELIA SOŁTYSIAK - kl. II CKZIU Więcbork (technik ekonomista) 

3. JULIA HINZ - kl. II LO Więcbork 

4. MARTA NOWAKOWSKA - kl. IV ZSP Sępólno Krajeńskie (technik budownictwa). 

Stypendia Starosty Sepoleńskiego 

Stypendium ma charakter motywacyjny dla uczniów osiągających bardzo dobre wyniki w 

nauce, bądź uzyskujących osiągnięcia w innych dziedzinach. 

Wyróżnione osoby: 

1. ZUZANNA LIPECKA - kl. II CKZIU Więcbork (technik logistyk) 

2. VANESSA SKALSKA - kl. II CKZIU Więcbork (technik ekonomista) 

3. JULIA DROBIĘWSKA - kl. II LO Sępólno 

4. MACIEJ KRYZA - kl. II LO Sępólno 

5. EMILIA BZDOK - kl. III LO Więcbork 

6. PATRYK KOŁODZIEJEK - kl. III LO Więcbork 

7. NATALIA KACZMAREK - kl. V ZSP Sępólno (technik obsługi turystycznej) 

8. RADOSŁAW DĄBROWSKI - kl. V ZSP Sępólno (technik mechatronik) 

Stypendium Fundacji ..DZIEŁO NOWEGO TYSIĄCLECIA" 
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Stypendium jest przyznawane uczniom liceów przy średniej ocen nie niższej niż 4,5. 

Stypendium ma charakter pomocy socjalnej przy uwzględnieniu dochodu na jednego 

członka rodziny. Osoba ubiegająca się o to stypendium musi wykazywać się 

szczególnymi osiągnięciami w następujących dziedzinach: sport, nauka, wolontariat. 

Niezbędna jest również pozytywna opinia wychowawcy, katechety, proboszcza. 

Wyróżnione osoby: 

1. BARTŁOMIEJ ZARĘBA - kl. IV LO Więcbork 

2. MICHAŁ HAS - kl. IV LO Więcbork 

3. MATEUSZ HAS - kl. III LO Więcbork. 

NAGRODA Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi 

dla uczniów i słuchaczy szkół rolniczych prowadzonych przez Ministra Rolnictwa i 

Rozwoju Wsi. 

Celem przyznania nagrody jest zwiększenie atrakcyjności i popularyzacja kształcenia 

zawodowego oferowanego w ramach kształcenia rolniczego wśród młodzieży oraz 

promocja kształcenia zawodowego rolniczego oraz budowanie i umacnianie kompetencji 

kluczowych na rynku pracy. 

Wyróżnione osoby: 

1. JAKUB KĄDZIELA - kl. IV ZSCKR Sypniewo (technik rolnik) 

2. OLIWIA SADKOWSKA - kl. III ZSCK Sypniewo (w zawodzie - kucharz) 

STYPENDIUM Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego w ramach projektu 

„Zawodowe Talenty Kujaw i Pomorza" 

Uczestnikami projektu mogą zostać uczniowie klas drugich lub wyższych techników i 

uczniowie branżowych szkół I oraz II stopnia. Stypendia przyznawane są za osiągnięcia 

w zakresie przedmiotów zawodowych uzyskane w poprzednim roku szkolnym. 

Wyróżniona osoba: 

1. ADRIANNA OCZKOWSKA - kl. IV CKZIU Więcbork (technik logistyk) 
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STYPENDIUM Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego w ramach projektu 

„Prymus Pomorza i Kujaw II" 

Projekt „Prymus Pomorza i Kujaw II" skierowany jest między innymi do uczniów liceów 

ogólnokształcących z obszaru województwa kujawsko-pomorskiego, w ramach działania 

FEKP.08.18 Stypendia dla uczniów programu regionalnego Fundusze Europejskie dla 

Kujaw i Pomorza 2021-2027. Regulamin wskazuje zasadność przyznania tego 

stypendium dla uczniów uzdolnionych w zakresie przedmiotów ogólnokształcących. 

Wyróżnione osoby: 

1. RADOSŁAW KABAT - kl. I LO Więcbork (profil medyczny) 

2. ŁUKASZ IŁELT - kl. I LO Więcbork (profil medyczny) 

Po wspólnym pamiątkowym zdjęciu ponownie głos zabrał Michał Sztybel. Wojewoda 

jeszcze raz pogratulował stypendystom i podziękował za zaproszenie na sesję. Zwrócił 

uwagę również na fakt, że powiat sępoleński wyróżnia się tym, iż ma swojego 

reprezentanta w sejmie w osobie pani Iwony Kozłowskiej. M. Sztybel zapewnił, że pani 

Poseł jest mocno zaangażowana w sprawy powiatu. 

Przewodniczący Marek Chart zamknął punkt 2 porządku obrad i ogłosił 15 minut 

przerwy. 

Ad.3. 

Przewodniczący wznowił obrady. 

Marek Chart poinformował, że protokół z LXIV sesji Rady Powiatu został radnym 

przesłany drogą elektroniczną i nikt nie wniósł do niego uwag. W związku z powyższym 

przystąpiono do głosowania. 

Rada Powiatu w obecności 14 radnych (nieobecni Jarosław Tadych, Jan Król, Iwona 

Sikorska) jednogłośnie przyjęła protokół z LXIV sesji Rady Powiatu, (załącznik nr 4). 
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Ad.4. 
O udzielenie głosu poprosił Ireneusz Balcer. Radny zapytał czy w związku z ostatnimi 

wydarzeniami mającymi miejsce w Domu dla Dzieci nr 3 w Małej Cerkwicy i w Domu 

Pomocy Społecznej dla Dzieci i Młodzieży w Kamieniu Krajeńskim, Starosta już 

wcześniej posiadał informacje o nieprawidłowościach w tych jednostkach. Drugie 

pytanie dotyczyło nielegalnego składowania niebezpiecznych odpadów w Sępólnie 

Krajeńskim. I. Balcer zapytał czy w przypadku braku wskazania właściciela, koszty 

utylizacji przechodzą na właściciela terenu, czyli Skarb Państwa, a co za tym idzie na 

powiat. Jakie byłyby to ewentualne koszty? Radny podkreślił, że wyborcy pytają o 

sytuację w powiecie ale odnośnie wydarzeń we wspomnianych jednostkach posiada 

znikomą wiedzę. Według Radnego więcej informacji otrzymuje z lokalnej prasy, niż od 

władz powiatu. Ireneusz Balcer zwrócił również uwagę na fakt, że na konferencji 

prasowej, którą powiat zorganizował w dniu 16 stycznia br. ani razu nie poruszono tych 

tematów. 

Przewodniczący Marek Chart przypomniał, że zapytania i interpelacje należy zgłaszać 

na piśmie. Poza tym Przewodniczący stwierdził, że odpowiedzi na interpelacje i 

zapytania nie udziela się na bieżącej sesji. M. Chart podkreślił, że są to trudne pytania i 

nie wie, czy Wicestarosta chciałby na nie odpowiadać od razu. 

Wicestarosta poinformował, że na pisemne zapytania zostaną udzielone odpowiedzi ale 

tylko w takim zakresie w jakim można to upublicznić. O szczegółach mówić nie można, 

gdyż cały czas toczy się postępowanie prokuratorskie. W związku z powyższym nie jest 

zadaniem Zarządu Powiatu zajmowanie stanowiska w tej sprawie. Media mają prawo 

pisać, natomiast Zarząd musi postępować zgodnie z procedurami. Odnośnie składowiska 

odpadów A. Marach stwierdził, że pytanie to mogło być zadane na posiedzeniu komisji, 

gdzie wypowiedziałaby sie Dyrektor Wydziału Rolnictwa. 

Następną osobą, której Przewodniczący udzielił głos była Katarzyna Kolasa. Radna 

zgłosiła interpelację dotyczącą niezwłocznego powołania zespołu do przeprowadzenia 

kontroli wewnętrznej w Domu Pomocy Społecznej dla Dzieci i Młodzieży w Kamieniu 
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Krajeńskim. Radna poinformowała, że składa interpelację na mocy art. 6 umowy 

zawartej pomiędzy Powiatem Sępoleńskim a Zgromadzeniem Sióstr Elżbietanek z 

siedzibą w Toruniu. Sygnały o nieprawidłowościach w DPS dla Dzieci i Młodzieży 

docierały do radnych od około 8 lat. Pierwszą sprawą był przypadek Krystiana, chłopca w 

normie intelektualnej, który przebywał w ośrodku zdecydowanie za długo. Na szczęście 

chłopiec znalazł kochającą rodzinę. Nie stało się to jednak dzięki radnym a 

dziennikarzowi radia Tok Fm, który nagłośnił całą sprawę. Radna stwierdziła ponadto, że 

do chwili obecnej na swoje pytania radni nie otrzymali odpowiedzi. Jedno z takich pytań 

dotyczyło doniesień o przebywaniu w DPS-ie dwóch chłopców w normie intelektualnej. 

Kolejne informacje medialne mówią również o problemach pracowniczych, jak i 

problemach dotyczących właściwego sprawowania opieki nad przebywającymi tam 

osobami. Inne pytanie, które nurtuje radnych dotyczy zbyt dużej grupy osób dorosłych, 

które tam przebywają. Radni zdają sobie sprawę, że osoby, które są niesamodzielne mogą 

w tym Domu przebywać ale jeśli te same osoby pracują zawodowo, czasem zarobkowo, 

to trudno mówić w tym przypadku o braku usamodzielnienia. Katarzyna Kolasa 

stwierdziła, że jej zdaniem cechy osobowościowe Dyrektor DPS-u, czy też brak 

możliwości porozumienia, negatywne słowa na temat radnych powiatu, nie mogą być 

przyczyną zaniechania działań przez powiat. Radna stwierdziła, iż to, że w DPS-ie działa 

prokuratura nie oznacza, że powiat, jako zleceniodawca tego zadania ma tylko czekać na 

postanowienia prokuratora. 

Andrzej Marach zauważył, że w ubiegłym roku Urząd Wojewódzki przeprowadził 

kompleksową kontrolę w DPS-ie dla Dzieci i Młodzieży, czego skutkiem było 15 zaleceń 

pokontrolnych. Powiat również przeprowadził taką kontrolę. Miała ona na celu 

sprawdzenie czy te zalecenia zostały wykonane. Z wynikami tych prac radni mogą się 

zapoznać. W chwili obecnej Wojewoda potwierdził, że na kontrolę w jednostce wysłał 

również swoje służby. Andrzej Marach poinformował, że wszystkie sprawy formalne 

związane z prowadzeniem Domu były prawidłowe. Zostają sprawy moralne czy etyczne 

wynikające ze zdarzeń, które miały miejsce w Jednostce. Wicestarosta zapewnił, że 
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zarówno w przypadku Domu Dla Dzieci w Małej Cerkwicy, jak i DPS-u dla Dzieci i 

Młodzieży w Kamieniu Krajeńskim działania Zarządu Powiatu były natychmiastowe. 

O udzielenie głosu poprosiła Danuta Zalewska. Radna stwierdziła, że powiat nie 

podejmuje żadnych konkretnych działań wiedząc o tylu rzeczach. Należy pamiętać, że w 

DPS-ie dla Dzieci i Młodzieży przebywają osoby szczególnej pieczy. Radna stwierdziła, 

że sprawy dotyczące tej jednostki poruszała bardzo często i nic w tej sprawie nie 

zrobiono. To nie jest tak, że powiat nic nie może zrobić. Przypomniała, że w przypadku 

Krystiana również wmawiano wszystkim, że dziecko jest niepełnosprawne intelektualnie, 

co okazało się nieprawdą. Radna stwierdziła, że od tego są radni, żeby tą sprawą się 

zająć. 

Wicestarosta stwierdził, że niewłaściwe jest mówienie, że Zarząd w tej sprawie nic nie 

robi. Dom Pomocy Społecznej dla Dzieci i Młodzieży nie jest jednostką powiatową. Jest 

to prywatna działalność sióstr Elżbietanek. Mimo to, do tych zapytań i interpelacji 

Zarząd się odniesie. 

Iwona Sikorska odnosząc się do słów Wicestarosty dot. słów, że DPS nie jest jednostką 

powiatu, stwierdziła, że powiat i DPS obowiązuje umowa, która w § 6 pkt.2 mówi, że „w 

ramach kontroli osoby upoważnione przez Zleceniodawcę mogą badać dokumenty i inne 

nośniki informacji, które mają lub mogą mieć znaczenie dla oceny prawidłowości 

wykonywania zadania publicznego, oraz żądać udzielenia ustnie lub na piśmie informacji 

dotyczących wykonania zadania publicznego. Zleceniobiorca na żądanie kontrolującego 

zobowiązuje się dostarczyć lub udostępnić dokumenty i inne nośniki informacji oraz 

udzielić wyjaśnień i informacji w terminie określonym przez kontrolującego". 

Ad vocem Andrzej Marach poinformował, że kontrola powiatu w jednostce zakończyła 

się z końcem roku 2023. 

Katarzyna Kolasa stwierdziła, że należy zostawić przeszłość i podjąć działania 

zmierzające do tego aby takie sytuacje już się nie powtarzały. 

O głos poprosił również Krzysztof Szymanowicz. Radny stwierdził, ze jego zdaniem 

kontrole przeprowadzone przez powiat były wnikliwe. Zdaniem Radnego dzieci w DPS-

ie mają dobrą opiekę i są szczęśliwe. Z przeprowadzonych przez siebie obserwacji może 
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stwierdzić, że nie zauważył tam jakichś niepokojących rzeczy. K. Szymanowicz 

zauważył, że być może ponowna kontrola niekoniecznie jest wskazana. 

Ad.5. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła 

jedna interpelacja radnych Ireneusza Balcera i Tomasza Fifielskiego. Interpelacja 

dotyczyła pilnej interwencji w sprawie udrożnienia rzek. 25 stycznia br. do biura rady 

wpłynęła informacja o przekazaniu interpelacji wg właściwości do Zarządu Zlewni w 

Inowrocławiu. W związku z powyższym powiat czeka na ostateczne załatwienie tej 

sprawy. 

Ad.6. 

Marek Chart przedstawił informację o czynnościach Przewodniczącego Rady Powiatu 

w okresie między sesjami (zał. nr 5). 

Ad.7. 

Inspektor ds. Zarządzania Kryzysowego, Kamila Jabłońska przedstawiła „Sprawozdanie 

Starosty Sępoleńskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa Obywateli i Porządku 

Publicznego za rok 2023". Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad.8. 

Radni zdecydowali aby sprawozdania z działalności prac komisji stałych Rady Powiatu w 

Sępólnie Krajeńskim dołączyć do protokołu. Sprawozdania stanowią załączniki nr 7, 8, 

9,10. 

Ad.9.a. 

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Chart zaprezentował projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim na 

2024 rok. 
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Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Marek Chart zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 13 radnych 

(nieobecni Franciszek Frohlke, Jan Król, Agnieszka Seydak, Krzysztof Szymanowicz) 

jednogłośnie (załącznik nr 11) 

podjęła uchwałę Nr LXV/294/2024 

w sprawie, zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Sępólnie 

Krajeńskim na 2024 rok która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad.9.b. 

Lidia Sokulska-Tłok, Dyrektor Wydziału Edukacji, (...) przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie wyodrębnienia, z budżetu powiatu sępoleńskiego, środków na dofinansowanie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli. 

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, (...) Zofia Krzemińska przedstawiła jednomyślnie 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Ireneusz Balcer, Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił jednogłośnie 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Marek Chart zaniknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Rada Powiatu w obecności 14 radnych 

(nieobecni Franciszek Frohlke, Jan Król, Agnieszka Seydak ) 

jednogłośnie (załącznik nr 13) 

podjęła uchwałę Nr LXV/295/2024 

w sprawie wyodrębnienia, z budżetu powiatu sępoleńskiego, środków na dofinansowanie 

doskonalenia zawodowego nauczycieli, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad.9.c. 

Elżbieta Maziarz-Rudnik, Dyrektor PCPR w Więcborku zaprezentowała projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Rodzina 

w centrum Etap I" w ramach Priorytetu FEKP.08 Fundusze Europejskie na Wsparcie w 

Obszarze Rynku Pracy, Edukacji i Włączenia Społecznego, Działanie FEKP.08.25 Usługi 

wsparcia rodziny i pieczy zastępczej, Programu Fundusze Europejskie dla Kujaw i 

Pomorza 2021-2027. 

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Barbara Bury przedstawiła 

jednomyślnie pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Ireneusz Balcer, Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił jednogłośnie 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Marek Chart zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Rada Powiatu w obecności 16 radnych 

(nieobecny Jan Król) 

jednogłośnie (załącznik nr 15) 

podjęła uchwałę Nr LXV/296 /2024 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Rodzina w 

centrum Etap I" w ramach Priorytetu FEKP.08 Fundusze Europejskie na Wsparcie 

w Obszarze Rynku Pracy, Edukacji i Włączenia Społecznego, Działanie FEKP.08.25 

Usługi wsparcia rodziny i pieczy zastępczej, Programu Fundusze Europejskie dla 

Kujaw i Pomorza 2021-2027, która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Ad.9.d. 

Małgorzata Masiłkin, Skarbnik Powiatu zaprezentowała projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję. 

Ireneusz Balcer, Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił jednogłośnie 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Marek Chart zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada powiatu w obecności 15 radnych 

(nieobecni Jan Król, Tomasz Fifielski) 
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jednogłośnie (załącznik nr 17) 

podjęła uchwałę Nr LXV/297/2024 

w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2024 rok, która 

stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad.9.e. 

Małgorzata Masiłkin, Skarbnik Powiatu zaprezentowała projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2032. 

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Ireneusz Balcer, Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił jednogłośnie 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Marek Chart zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada powiatu w obecności 16 radnych 

(nieobecny Jan Król) 

jednogłośnie (załącznik nr 19) 

podjęła uchwałę Nr LXV/298/2024 

w sprawie uchwalenia zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2032, która 

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
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Ad.9.f. 
Lidia Sokulska-Tłok, Dyrektor Wydziału Edukacji, (...) przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkół i placówek prowadzonych przez powiat sępoleński, trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i 

sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji. 

Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Zofia Krzemińska, Przewodnicząca Komisji Edukacji, (...) zaprezentowała 

jednomyślnie pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Ireneusz Balcer, Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił jednogłośnie 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Marek Chart zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada powiatu w obecności 16 radnych 

(nieobecny Jan Król) 

jednogłośnie (załącznik nr 21) 

podjęła uchwałę Nr LXV/299/2024 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych szkół i placówek prowadzonych przez powiat sępoleński, trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i 

sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji, która stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 

protokołu. 



17 

Ad.10. 

Jarosław Tadych przedstawił sprawozdanie Starosty Sępoleńskiego z prac Zarządu 

Powiatu w Sępólnie Krajeńskim w okresie międzysesyjnym oraz informację o złożonych 

przez radnych wnioskach i sposobie ich załatwienia. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał, że termin obecnej kadencji Rady Powiatu 

upływa 30 kwietnia 2024 roku. W związku z powyższym radni zobowiązani są do 

złożenia oświadczenia majątkowego na dwa miesiące przed końcem kadencji, ze stanem 

majątkowym na dzień składania. Termin ten upływa 29 lutego. Kolejne oświadczenie 

majątkowe za rok 2023 radni muszą złożyć do końca kwietnia br. 

Marek Chart poinformował również, że kolejna sesja, dwuczęściowa, odbędzie się 23 

lutego. W części uroczystej nastąpi wręczenie nagrody Złoty Klucz Przedsiębiorczości. 

Wobec zrealizowania porządku obrad Marek Chart o godzinie 12.00 zamknął obrady 

LXV sesji Rady Powiatu. 

Ad.ll. 

Ad.12. 

PRZEWODNICZĄCY 
RADY POWIATU 


